

# Skolebestyrelsesmøde Fårvang skole

<p><b>Den 15. september 2020 Kl. 18.30 – 20.00</b> <b>Ansættelsesudvalg kl. 20.00-21.00</b> Ordstyrer: Michael Fraværende: Afbud: Ivalu, Grete <u>Referat: Anne</u></p>	
<p>Pkt. 1 Punkter til evt.</p>	<p>Ad.1 Hærværk på sportsbanen</p>
<p>Pkt.2: Arbejde med Princip om samarbejde mellem skole og hjem</p>	<p>Ad.2 Thomas og Michael har udarbejdet et forslag til princip og set på folderen om skole-hjem-samarbejdet. Der er et udvalg som reviderer folderen: Søren, Thomas, Lene, Louise. Kommer med den til næste møde. Den skal herefter godkendes af bestyrelsen og efterfølgende opsættes og trykkes. Drøftelse af oprettelse af forældreråd i alle klasser. Hvordan gør vi det mere attraktivt? Kan det beskrives hvad det er man går ind til, når man melder sig? Godt at få lavet nogle traditioner i klasserne, så skal man ikke opfinde noget nyt hvert år. At få skrevet i folderen, hvad forældrerådet f.eks. kan lave (fælles-arrangementer, klassekasse, juletraditioner, planlægning af blå mandag.....) Vigtigt at bestyrelsen uddeler folderen til alle nye forældre – og til alle nye og gamle 6.klasse.  I 6.klasse skal der også stå hvilke forventninger, som vi har til elever som går i overbygningen på Fårvang skole.  Princippet er vedtaget.</p>
<p>Pkt. 3: Trafik Morten er i et trafikudvalg. Cykelsti, dårlige udsigtsforhold.</p>	<p>Ad.3  Skolebestyrelsen vil gerne have flyttet gå- og cykelstien ude på vejen. De har ny kontakt til kommunen. Der er lavet fine skitser i forhold til fældning m.m. Gerne fodgængerovergang og blå markeringer. Elevrådet fortæller også, at det for eleverne er svært at vide, hvor de skal krydse vejen.</p>

<p>Pkt. 4: Orientering fra</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Formanden</li> <li>• Lærerne</li> <li>• Ledelsen</li> <li>• Elevrådet</li> </ul>	<p>Ad.4</p> <p>Formanden: Invitation til skolebestyrelseskursus for nye medlemmer. Morten og Rene, og fra elevrådet Anne deltager d. 28/9 i Silkeborg i Medborgerhuset. Orientering om dialogforum hvor Michael er med til at planlægge mødet. Skal vi rykke mødet d. 2/11 til en anden dag eller er det for tæt på den nye skoleleders start – mødet rykkes til d. 5/11 kl. 18.30. Velkomst og et let måltid.</p> <p>Lærerne: Nye gårdvagtsområder. Emneugen i uge 41 er aflyst pga. Corona, og der er nu alm.uge. Motionsdagen er også aflyst i forhold til hvad vi plejer at gøre.</p> <p>Projektet: Viljen til at ville. Er rullet ud til hele overbygningen. Det er et super godt projekt. De bøvlede skemaer kunne evt. ændres.</p> <p>Ledelsen: Der er økonomi til en ekstra lærer, og det kan ændre skemaerne.</p> <p>Elevrådet: De har holdt 2 møder. De kunne godt tænke sig at lave/sælge hoodies. De synes at logoet er lidt grimt. Der kunne lave en konkurrence om et nyt.</p> <p>Michael: Vi har også snakket om at skolen skulle have et slogan. Der mangler mørklægningsgardiner. Det kigger AH på.</p>
<p>Pkt. 5 Evt.</p>	<p>Ad.5</p> <p>Michael: Der er ødelagt ting på boldbanen. Eleverne kravler på tingene og ødelægger tingene i frikvarteret. Der er også andre på banen i aften- og weekendtimerne. Det skal siges ud til eleverne 8.klasse, det er dem som er på området. Fra i morgen er de på området sammen med 7.klasse. Eleverne må ikke kravle på tagene.</p> <p>Overnatning: Man må gerne overnatte på skolen i klasserne.</p>
<p>Pkt. 6 Godkendelse af referat</p>	<p>Ad.6</p>

Næste møde Torsdag d.5/11 2020

Indhold til næste møde: Gennemgang af forretningsordenen.